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	طلـب خـدمـة
"الاشعـار الالكترونـي"

	Date
	
	التاريخ
	Branch
	
	الفرع

	The Manager,
Commercial bank of Dubai p.s.c
	السيد مدير
بنك دبي التجاري ش.م.ع

	I/we request Commercial Bank of Dubai to send transaction advices of the following account to my given address.
	انا/نحن اطلب/نطلب من بنك دبي التجاري ش.م.ع إرسال اشعار بالمعاملات المصرفية  للحساب المذكور أدناه إلى العنوان المبين أدناه.

	Customer Name
	
	اسم العميل

	
	
	

	Account Number
	
	رقم الحساب

	Please select:
	
	الرجاء الاختيار:

	( E-Mail
	
	( البريد الإلكتروني

	
	
	

	
	
	

	In consideration of your accepting, at my/our request to send the transaction advices electronically, I/we agree to the following terms and conditions.
	مقابل قبولكم لطلبي/طلبنا إرسال الاشعارات الكترونياً أوافق/ نوافق بموجبه على شروط والأحكام التالية.

	· I/we agree that hard (paper) copies will no longer be mailed to me/us in future.
	· نوافق على عدم استلام الاشعارات الورقية مستقبلا.

	· I/we will advise the bank well in advance if the above e-mail/fax address is changed.
	· سيتم اشعار البنك مسبقا في حال تغيير البريد الالكتروني/الفاكس.

	· I/we agree that e-mail is not a secure method of information, due to any errors, delays or problems in transmission or unauthorized/illegal interception, alteration, manipulation of electronic data or other wise caused by using e-mail as means of transmission and the bank shall not be liable of me/us and same shall not be considered as a breach by the bank of banker-customer confidentiality.
	· أوافق/نوافق بأن البريد الالكتروني ليس طريقة آمنة للمعلومات والبيانات، ولا يكون البنك مسؤولا تجاهي/تجاهنا ولا يعتبر ذلك بمثابة إخلال بالسرية المصرفية وذلك نتيجة أي خطأ أو تأخير أو مصاعب في الارسال أو الإختراق الغير قانوني أو تغيير أو معالجة البيانات الإلكترونية أو غير ذلك.

	· This e-mail/fax service is provided by the bank entirely at my/our sole risk and responsibility, which can be withdrawn by the bank at any time, without notice to me. In case if the facility is withdrawn due to any reason whatsoever, the bank shall continue sending hard (paper) advices at postal address available with the bank.


	· إن هذه الخدمة "خدمة الاشعار الالكتروني" مقدمة لي من قبل البنك تحت كامل مسؤوليتي/مسؤوليتنا المنفردة، ويمكن للبنك أن يسحبها في أي وقت بدون إخطاري وفي حال سحب هذه الخدمة لأي سبب كان، فإن البنك سيستمر في إرسال اشعارات الحساب الورقية على عنواني البريدي الموجود لديه.

	__________________________________

Signature of Account Holder/sتوقيع العميل / العمـلاء     

	For bank use only

	Branch

Date request received: ______________________


Signature verified by: ______________________
	COD
Date of e-advices registered: ______________________

Checked by: ___________________________________



	Note: Currently this service is available for inward/outward remittances only.
	ملاحظة: حالياً هذه الخدمة متوفرة للاشعارات التابعة للتحويلات المصرفية فقط.
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